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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Kuciánová Zdeňka, Hanák 

Vítězslav, Olšina Jaroslav, Políček Timoteus, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin. 

Zasedání řídil:     Vítězslav Hanák, starosta obce 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu: pana Romana Fiuryho a pana Miloslava Jurčíka 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu: paní Věru Stratilovou 

II. veřejné zasedání bylo zahájeno v   18:00 hod. 

 

1) zahájení 

Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných a 

konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelé jsou tedy usnášení 

schopní. 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem II. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body pořadu, které byly následující:   

1) zahájení, 

2) zpráva předsedy kontrolního výboru, 

3) zpráva předsedy finančního výboru, 

4) zpráva starosty obce, 

5) rozpočtová opatření č. 8, 9 a 10, 

6) navýšení platebních možností a práce s rozpočtem starosty obce, 

7) výše měsíčních odměn místostarostů, předsedů výborů, členů výborů, 

8) záměry obce pro období 2022-2026, 

9) návrh zápisu kroniky za rok 2021, 

10) diskuze, 

11) závěr. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

Pan Políček upozornil, že v bodu 7) není výše odměn pro zastupitele – starosta uvedl, že se 

bude jednat, dle pracovních materiálů zastupitelů, i o odměnách pro zastupitele. 

Nikdo další se do diskuze nezapojil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení předloženého pořadu II. veřejného zasedání zastupitelstva 

obce. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 
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usnesení č. II/2022/1: Zastupitelstvo obce schvaluje program II. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce. 

2) zpráva předsedy kontrolního výboru 

Předsedající předal slovo panu zastupiteli Romanu Fiurymu - předsedovi kontrolního výboru. 

Pan předseda seznámil občany a zastupitele s výsledkem provedené kontroly ze dne 

11.11.2022. 

 

„Kontrola byla provedena fyzicky, dne 11.11.2022 v místě kontroly budově OÚ Zborovice. 

Předmětem kontroly byla dokumentace z I. ustanovujícího zasedání zastupitelstva obce 

konaného dne 20.10.2022. Kontrolovány byly mimo jiné tyto aktivity:  

-řádné informování občanů o konání I. veřejného zasedání, oznámení o konání bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 10.10.2022, stejného dne byla zveřejněna i informace způsobem 

umožňujícím dálkový přístup, sňato dne 26.10.2022, 

- termín konání I. veřejného zasedání byl do 30 dnů od vyhlášení voleb v zákonem stanovené 

době, 

- z konání I. veřejného zasedání byl do 10 dnů vyhotoven a podepsán zápis, zápis byl zveřejněn 

na úřední desce dne 26.10.2022 a z úřední desky sňat 11.11.2022, 

- zápis obsahoval hlasování i text schváleného usnesení,  

- zápis byl dne 26.10.2022 zveřejněn i způsobem umožňujícím dálkový přístup. Z průběhu 

kontroly nebyla uložena opravná opatření, kontrolní výbor doporučuje zřídit kulturně sociální 

komisi.“ 

 

Starosta poděkoval panu předsedovi za zprávu z činnosti kontrolního výboru, všem přítomným 

následně sdělil, že zastupitelstvo bere zprávu předsedy kontrolního výboru na vědomí. 

 

3) zpráva předsedy finančního výboru 

Předsedající předal slovo panu zastupiteli Miloslavu Jurčíkovi - předsedovi finančního výboru. 

Pan předseda seznámil občany a zastupitele s činností finančního výboru. 

 

„Finanční výbor, v novém složení, v současné době připravuje návrh obecního rozpočtu pro 

rok 2023 tak, aby byl návrh vyvěšen minimálně 15 dnů pře jeho následným schvalováním na 

III. veřejném zasedání zastupitelstva obce v měsíci prosinci. Pečlivě jsou sledovány výdaje obce 

za uplynulé období a chystána opatření, která by měla zajistit stabilitu obecního rozpočtu  

pi v době, která se vyznačuje zcela nesmyslným nárustem ceny některých komodit, především 

potom energií. “ 

 

Starosta poděkoval panu předsedovi za zprávu z činnosti kontrolního výboru, všem přítomným 

následně sdělil, že zastupitelstvo bere zprávu předsedy kontrolního výboru na vědomí. 

 

4) zpráva starosty obce 
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Předsedající všechny přítomné seznámil se zprávou starosty obce 

„Dámy, pánové a přítomni zastupitelé, rád bych úvodem všem sdělil, že naší obci bylo 

alokováno 4,5 mil. Kč na rekonstrukci hasičské zbrojnice. Celkové náklady jsou stanoveny na 

14,5 mil. Kč, tedy něco přes 30%, by bylo hrazeno z dotace poskytnuté z dotačního programu 

ministerstva vnitra s označením JSDH_V3_2023. 

Další úspěch na poli dotačních možností jsme zaznamenali v podobě obdržení vyjádření ze 

státního fondu životního prostředí, kde naše obec obdržela alokaci ve výši 249.822,22 Kč na 

výsadbu sadu v „Drůbežárně“ a krajinné zeleně ve „Štrečce“. Předpokládám, že tyto dvě 

dotace budou jistě hnacím motorem právě v dalším dění v naší obci. Nyní, máme sestavené 

zastupitelstvo, které může a předpokládám, že také jednohlasně naváže na odvedenou práci 

předešlého zastupitelstva. Zastupitelé byli na pracovní poradě seznámeni s návrhem možných 

záměrů, na které bychom mohli navázat, a tento seznam doplnit. Ve výčtu narazíme například 

na rekonstrukci veřejného osvětlení, stavební úpravy kmenových tříd základní školy, nebo 

například zařizovanou veterinární ordinaci. Všechny tyto jmenované záměry přináší pozitiva 

našim spoluobčanům, ale také, a především výrazná úspora nákladných energií, především té 

elektrické. V poslední době, tak diskutované energie se samozřejmě dotknou i naší obce, které 

byly doručeny ceníky elektřiny ve výši 6050,- Kč za MWh, což je při spotřebě obce v průměru 

138 MWh ročně, činí náklady ve výši min. 0,835 mil Kč, přičemž kupříkladu veřejné osvětlení 

s průměrnou spotřebou 59 MWh, znamená náklad ve výši přibližně 356 tisíci korun. Tyto 

ukazatele budou jistě použity při sestavovaní rozpočtu pro rok 2023 a podle ekonomických 

předpokladů bude s těmito daty následně pracováno. 

Vážení občané, i přes skutečnost, že není ustanovena kulturní ani sociální komise, myslím, že 

naše obce na tomto poli společenských věd nijak netrpí. V tomto týdnu se uskutečnila další 

z řady letošních svateb, je připraveno tradiční rozsvícení vánočního stromu s doprovodným 

programem například MŠ, ZŠ, církve československé husitské, předvánoční cimbálové setkání 

dne 17.12.2022. 

Před začátkem adventu, Vám všem přeji krásné, klidné, pohodou a zdravím naplněné adventní 

období, které vyvrcholí nejen dětmi očekávaným příchodem Vánoc. 

Vážené dámy a pánové, děkuji Vám za Vaši pozornost.“ 

 

Starosta v závěru své zprávy poděkoval všem za pozornost a sdělil, že zastupitelstvo obce bere 

zprávu na vědomí. 

 

5) rozpočtové opatření č. 8, 9 a 10 

Starosta předal slovo panu předsedovi finančního výboru, aby seznámil přítomné občany  

a zastupitele s návrhem jednotlivých rozpočtových opatření č. 8, 9 a 10.  
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Předseda finančního výboru shrnul podstatné náležitosti rozpočtového opatření č.8, se kterým 

byli zastupitele seznámeni na pracovní poradě zastupitelstva obce, která se konala 14.11.2022 

v kanceláři starosty. 

Předsedající poděkoval předsedovi finančního výboru za shrnutí rozpočtového opatření a dal 

prostor k podmětům do diskuze: 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil. 

Starosta dal hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 8/2022. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. II/2022/2: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření  

č. 8/2022. 
 

 

Předseda finančního výboru shrnul podstatné náležitosti rozpočtového opatření č.9, se kterým 

byli zastupitele seznámeni na pracovní poradě zastupitelstva obce. 

Starosta poděkoval předsedovi finančního výboru za shrnutí rozpočtového opatření, a dal 

prostor k podnětům do diskuze nad schvalovaným rozpočtovým opatřením č. 9/2022. 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala, zda v rozpočtovém opatření uvedená částka 

1,7 mil. Kč je složena jen z rekonstrukce WC v Medlově. Starosta odpověděl, že se tato suma 

skládá z více investičních akcí, které se týkají sportovišť v majetku obce.  

Pan zastupitel Políček požádal o rozklíčování této položky, starosta uvedl, že k tomu může být 

pověřený kontrolní výbor. Pan Políček požádal starostu o rozpis investičních nákladů této 

položky rozpočtu. Starosta souhlasil. 

 

 

Starosta obce dal hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 9/2022. 

 

Pro:  9 

Proti:  0 

Zdržel se: 2  (Políček, Scheichenostová) 

 

usnesení č. II/2022/3: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.9/2022. 
 

Předseda finančního výboru shrnul podstatné náležitosti navrhovaného rozpočtového opatření 

č.10/2022. Doplnil, že rozpočtové opatření se týká spolufinancování projektu Zvýšení 

materiálového využití odpadů v obcích Zlínského kraje. 
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Starosta poděkoval předsedovi finančního výboru za shrnutí rozpočtového opatření, a dal 

prostor k podnětům do diskuze nad schvalovaným rozpočtovým opatřením č.10/2022 

Paní Scheichenostová se ptala, co to obci přinese – starosta uvedl, že jak již byli zastupitelé 

seznámeni na pracovní poradě, dostaneme 41 kontejnerů na tříděný odpad, některé už nyní 

máme. 

Pan Grech se ptal, zda se těmito kontejnery počítá i do Medlova – starosta uvedl, že ano. 

 

Starosta obce dal hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 10/2022. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. II/2022/4: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření 

č.10/2022. 
 

6) navýšení platebních možností a práce s rozpočtem 

starosty obce 

Předsedající představil zastupitelům obce žádost o schválení podle § 102 odst.2 písm. a) a § 99 

odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, kompetenci starosty 

obce  k provádění rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: Na straně příjmů i výdajů 

rozpočtu: a) příjem dotací a jejich následný výdaj bez omezení výše finančních prostředků 

(pokud se bude týkat průtokových dotací pro ZŠ/MŠ a dotací na volby), b) příjem dotací 

plynoucích obci a jejich následný výdaj do 200 000,00 Kč včetně dotací z RUD (rozpočtového 

určení daní), c) navýšení výdajů – závazného ukazatele pokud bude krytý příjmem, nebo 

snížením financování jiného závazného ukazatele. Do výše 200 000,00 Kč, d) přesuny mezi 

jednotlivými položkami v rámci jednotlivých paragrafů, které nemají vliv na změnu objemu 

příjmů ani výdajů a to u akcí které byly schváleny na jednání ZO, e) zapojení výdaje vyžaduje 

nutný výdaj na zajištění chodu obce, v případě havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení 

možných škod, dále když včasné provedení úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací 

mohou výrazně překročit případná rizika z neoprávněné úhrady, f) úhrady pokut, penále 

z rozhodnutí nadřízených orgánů a dohledů a další nutné výdaje kdy schválení rozpočtového 

opatření je nezbytné a má jen formální charakter, protože výdaj musí být realizován. 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 

Paní Scheichenostové uvedla, že se jí zdá částka 200.000,- Kč poměr vysoká, že by navrhovala, 

aby se tato pravomoc týkala pouze v případě havárie nebo stavu nouze. 

Pan Políček se dotazoval, jestli je tato pravomoc do 31.12.2022 nebo na celé období – starosta 

uvedl, že je na celé období. 
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K diskuzi se přihlásila paní Políčková, že jestli to chápe, tak bude mít starosta tímto možnost 

vybírat mezi tím, kam budou směřovány peníze bez toho, aby o tom zastupitelé věděli. Starosta 

sdělil, že ano, je to dáno tím, že pokud by měl svolat zastupitele na veřejné zasedání, bude 

dlouhá prodleva mezi potřebou úhrady a usnesením zastupitelstva.  

Paní zastupitelka Scheichenostová uvedla, že si myslí, že by se mělo svolat zastupitelstvo vždy, 

že to není problém - starosta upozornil na lhůty, které jsou pro řádné svolání veřejného 

zasedání nutné ze zákona. Zastupitelka Scheichenostová sdělila, že to jde svolat za týden. 

Starosta oponoval, že týden je málo, a s představou týdne prasklé vody například ve školce se 

nechce smířit. Dodal, že na svolání je potřeba 10 dnů, ne týden, je to dáno zákonem o obcích,  

a v případě porušení doby potřebné ke svolání by nebylo případné usnesení platné. Problém 

také může nastat s usnášeníschopností, kdy se na takto svolané zasedání nemusí dostavit 

nadpoloviční většina zastupitelstva. Paní zastupitelka Scheichenostová, sdělila, že týden stačí, 

načež ji starosta požádal o sdělení, zda zná zákon o obcích. Paní Scheichenostová odpověděla, 

že za ty dvě veřejné schůze se s ním zatím nestihla plně seznámit.  

Paní Kuciánová uvedla příklad „průtokové dotace“ pro příspěvkové organizace, kdy je třeba 

z obecního účtu finance přeposlat organizacím a bez schválení těchto pravomocí by to nešlo. 

Pan Sokolínský upozornil, že zastupitelstvo obce má nějaký plán práce, a ne každý bude moci 

se zúčastnit zasedání, když to bude vědět, jen pár dní dopředu.  

Pan Horák uvedl, že si myslí, že není možné v případě oprav čekat na svolání zastupitelstva 

obce. 

Do diskuze se přihlásil pan zastupitel Řezáč, který sdělil, že je to běžná věc, že se schvalovalo 

i v minulosti pro pružnou práci s rozpočtem, starosta vždy řádně informoval o provedených 

rozpočtových opatřeních a nikdy to nebylo jádrem svárů, jako dnes.   

Starosta dal hlasovat o schválení, podle § 102 odst.2 písm. a) a § 99 odst. 2 zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, kompetenci starosty obce  k provádění 

rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: Na straně příjmů i výdajů rozpočtu: a) příjem 

dotací a jejich následný výdaj bez omezení výše finančních prostředků (pokud se bude týkat 

průtokových dotací pro ZŠ/MŠ a dotací na volby), b) příjem dotací plynoucích obci a jejich 

následný výdaj do 200 000,00 Kč včetně dotací z RUD (rozpočtového určení daní), c) navýšení 

výdajů – závazného ukazatele pokud bude krytý příjmem, nebo snížením financování jiného 

závazného ukazatele. Do výše 200 000,00 Kč, d) přesuny mezi jednotlivými položkami v rámci 

jednotlivých paragrafů, které nemají vliv na změnu objemu příjmů ani výdajů a to u akcí které 

byly schváleny na jednání ZO, e) zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu obce, 

v případě havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení možných škod, dále když včasné 

provedení úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací mohou výrazně překročit případná 

rizika z neoprávněné úhrady, f) úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů  

a dohledů a další nutné výdaje kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné a má jen 

formální charakter, protože výdaj musí být realizován.  
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Pro:  9   

Proti:  0 

Zdržel se: 2  (Políček, Scheichenostová) 

 

Usnesení č. II/2022/5: Zastupitelstvo obce schvaluje podle § 102 odst. 2 písm.  

a) a § 99 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů, kompetenci starosty obce k provádění rozpočtových opatření  

v následujícím rozsahu: Na straně příjmů i výdajů rozpočtu:  

a) příjem dotací a jejich následný výdaj bez omezení výše finančních 

prostředků (pokud se bude týkat průtokových dotací pro ZŠ/MŠ a dotací na 

volby),  

b) příjem dotací plynoucích obci a jejich následný výdaj do 200 000,00 Kč 

včetně dotací z RUD (rozpočtového určení daní),  

c) navýšení výdajů – závazného ukazatele, pokud bude krytý příjmem, nebo 

snížením financování jiného závazného ukazatele. Do výše 200 000,00 Kč,  

d) přesuny mezi jednotlivými položkami v rámci jednotlivých paragrafů, 

které nemají vliv na změnu objemu příjmů ani výdajů a to u akcí které byly 

schváleny na jednání ZO,  

e) zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu obce, v případě 

havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení možných škod, dále když včasné 

provedení úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací mohou výrazně 

překročit případná rizika z neoprávněné úhrady,  

f) úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a dohledů a další 

nutné výdaje kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné a má jen 

formální charakter, protože výdaj musí být realizován.  

Zastupitelé obce budu o provedených rozpočtových opatřeních informováni 

vždy na nejbližším zasedání zastupitelstva obce. 
 

7) výše měsíčních odměn místostarostů, předsedů výborů, 

členů výborů 

Starosta sdělil, že zastupitelé byli na pracovní poradě seznámeni s částkami, které podle 

usnesení č. I/2022/5 a č.I/2022/11, náleží místostarostům, předsedům výborů a komisí, členům 

výborů a komisím a zastupitelům. V případě odsouhlasení této částky bude do obecního 

rozpočtu ušetřeno 1,84 mil. Kč za volební období oproti zákonem stanovené sazbě odměn. 

Zastupitelé měli v podkladech zpracovanou tabulku s výší jednotlivých odměn, které starosta 

přečetl. 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 



ZÁPIS Z II. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 24. LISTOPADU V 2022 V SÁLE SOKOLOVNY 

ZBOROVICE 

 
8/13

  

 

Paní Mrhálková měla dotaz, zda tuto částku má každý místostarosta. Starosta odpověděl, že 

ano, dalo by se říci od roku 2002. Nejen paní Mrhálková se nad tím podivila.  

Pan zastupitel Fiury uvedl, že si myslí, že je ve střetu zájmů. 

 

Nikdo další se do diskuze nezapojil. 

 Starosta dal hlasovat schválení výše odměn pro místostarostu 14.625,- Kč, předsedu výboru, 

komise 3.250,- Kč, člena výboru, komise 2.709,- Kč, člena zastupitelstva 1.625,- Kč. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. II/2022/6: Zastupitelstvo obce schvaluje výši odměn pro zastupitele 

obce: místostarosta 14.625,- Kč, předseda výboru, komise 3.250,- Kč, člen 

výboru, komise 2.709,- a člen zastupitelstva 1.625,-Kč. 
 

8) záměry obce pro období 2022-2026 

Starosta sdělil, že zastupitelé byli na pracovní poradě seznámeni se seznamem záměrů pro 

volební období 2022-2026, s tím, že mohou do záměrů přidat své návrhy. Tohoto využilo 

několik zastupitelé, a proto je seznam doplněn. 

 

Předsedající všechny přítomné seznámil s jednotlivými body seznamu, tedy dokončení 

rekonstrukce povrchu MK k RD čp.434 a čp.199 0,75 mil. Kč, místo pro přecházení 1,0 mil. 

Kč, výstavba INS sítí Za Nádražím 27,0 mil. Kč, rekonstrukce vnitřních rozvodů MŠ 4,5 mil. 

Kč, rekonstrukce podlahy ZŠ u jídelny 0,75mil. Kč rekonstrukce hřiště ZŠ Zborovice 1,0 mil. 

Kč , rekonstrukce VO ulice Hlavní, Nerudova, Wolkerova, Lesní, Hřbitovní 4,0 mil. Kč, 

výstavba dětského hřiště TJ 1,2mil. Kč, demolice a „dočasná komunikace“ Wolkerova 

Hřbitovní 2,5 mil. Kč, adaptace garáží na hasičskou zbrojnici 14,5mil. Kč, rekonstrukce šaten 

TJ Pilana Zborovice 25 mil. Kč, polyfunkční dům 38 mil. Kč, rekonstrukce autobusové točny 

Medlov 2,5 mil. Kč, nový hasičský automobil 10 mil. Kč, projektová dokumentace pro 

provádění stavby polyfunkčního domu 1,2 mil. Kč, rekonstrukce komunikací 10 mil., akustické 

podchycení kmenových tříd základní školy 2,25 mil. Kč, výstavba odstavného stání v ulici 

Nerudova 0,65 mil. Kč, oprava místního pohřebiště 1,5 mil. Kč, výstavba samostatných WC na 

hřišti 1,2 mil. Kč, celkem záměry odhadem za 148,5 mil. 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 

Přihlásil se pan Zelinka s požadavkem, aby starosta zopakoval záměry, které se týkají Medlova. 

Starosta znovu přečetl záměry, nyní ty, které se týkají, nebo budou týkat Medlova. 

Paní Mathonová se dotazovala, zda obec uvažuje o umožnění přístupu k obecním studnám, 

upozornila, že v případě výpadku el. energie nebudou mít občané přístup k pitné vodě. Starosta 
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uvedl, že neuvažuje, studny byly odstaveny někdy v roce 2000, neboť nesplňovaly hygienické 

požadavky, dodávka pitné vody je zasmluvněna u společnosti VaK Kroměříž. Paní Mathonová 

se dále dotazovala, zda má obec krizový plán, kde je zveřejněný, jak by se řešily výpadky el. 

energie a jak se obec postará o občany, zda má nakoupené agregáty – starosta uvedl, že 

agregáty obec nemá, krizový plán je u ORP Kroměříž jejíž pokyny by se ve spolupráci s JPO 

Zborovice a dalšími složkami integrovaného záchranného systému případně řídila. Paní 

Mathonová se dotázala, zda může tento krizový plán vidět, načež paní místostarostka uvedla, 

že krizový plán zřejmě nebude veřejný, ale paní Mathonová, má možnost o něj požádat díky 

zákonu o informacích na ORP. 

Paní Vránová navrhovala, že by bylo vhodné alespoň studny vyčistit – starosta uvedl, že pokud 

se studny nebudou pravidelně a často používat, je čištění zcela zbytečné. 

Nikdo další se do diskuze nezapojil. 

Starosta dal hlasovat o souhlasu s předloženými záměry pro období 2022-2026, tedy  

s  dokončením rekonstrukce povrchu MK k RD čp.434 a čp.199 0,75 mil. Kč, místo pro 

přecházení 1,0 mil. Kč, výstavba INS sítí Za Nádražím 27,0 mil. Kč, rekonstrukce vnitřních 

rozvodů MŠ 4,5 mil. Kč, rekonstrukce podlahy ZŠ u jídelny 0,75mil. Kč rekonstrukce hřiště 

ZŠ Zborovice 1,0 mil. Kč , rekonstrukce VO ulice Hlavní, Nerudova, Wolkerova, Lesní, 

Hřbitovní 4,0 mil. Kč, výstavba dětského hřiště TJ 1,2mil. Kč, demolice a „dočasná 

komunikace“ Wolkerova Hřbitovní 2,5 mil. Kč, adaptace garáží na hasičskou zbrojnici 14,5mil. 

Kč, rekonstrukce šaten TJ Pilana Zborovice 25 mil. Kč, polyfunkční dům 38 mil. Kč, 

rekonstrukce autobusové točny Medlov 2,5 mil. Kč, nový hasičský automobil 10 mil. Kč, 

projektová dokumentace pro provádění stavby polyfunkčního domu 1,2 mil. Kč, rekonstrukce 

komunikací 10 mil., akustické podchycení kmenových tříd základní školy 2,25 mil. Kč, 

výstavba odstavného stání v ulici Nerudova 0,65 mil. Kč, oprava místního pohřebiště 1,5 mil. 

Kč, výstavba samostatných WC na hřišti 1,2 mil. Kč, celkem záměry odhadem za 148,5 mil. 

Pro:  9 

Proti:  0 

Zdržel se: 2  (Drobil, Scheichenostová) 

 

usnesení č. II/2022/7: Zastupitelstvo schvaluje záměry pro období 2022-2026,  

a to dokončení rekonstrukce povrchu MK k RD čp.434 a čp.199 0,75 mil. Kč, 

místo pro přecházení 1,0 mil. Kč, výstavba INS sítí Za Nádražím 27,0 mil. 

Kč, rekonstrukce vnitřních rozvodů MŠ 4,5 mil. Kč, rekonstrukce podlahy 

ZŠ u jídelny 0,75mil. Kč rekonstrukce hřiště ZŠ Zborovice 1,0 mil. Kč , 

rekonstrukce VO ulice Hlavní, Nerudova, Wolkerova, Lesní, Hřbitovní 4,0 

mil. Kč, výstavba dětského hřiště TJ 1,2mil. Kč, demolice a „dočasná 

komunikace“ Wolkerova Hřbitovní 2,5 mil. Kč, adaptace garáží na 

hasičskou zbrojnici 14,5mil. Kč, rekonstrukce šaten TJ Pilana Zborovice 25 

mil. Kč, polyfunkční dům 38 mil. Kč, rekonstrukce autobusové točny Medlov 
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2,5 mil. Kč, nový hasičský automobil 10 mil. Kč, projektová dokumentace 

pro provádění stavby polyfunkčního domu 1,2 mil. Kč, rekonstrukce 

komunikací 10 mil., akustické podchycení kmenových tříd základní školy 

2,25 mil. Kč, výstavba odstavného stání v ulici Nerudova 0,65 mil. Kč, oprava 

místního pohřebiště 1,5 mil. Kč, výstavba samostatných WC na hřišti 1,2 mil. 

Kč, celkem záměry odhadem za 148,5 mil. Kč. 
 

9) návrh zápisu kroniky za rok 2021 

Předsedající sdělil, že byl zaslán návrh zápisu kroniky obce za rok 2021, z důvodů jeho 

rozsáhlosti jej nelze projednat, projednání návrhu bude provedeno na III. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce v měsíci prosinci. 

 

Zastupitelstvo obce bere informaci na vědomí. 

 

10) diskuze 

Úvodem diskuze předsedající veřejně poblahopřál panu zastupiteli Řezáčovi k životnímu 

jubileu, popřál mu mnoho zdraví, štěstí a pracovních úspěchů, připomněl, že k tomuto výročí 

se pojí i delší než dvacetiletá práce pro obec nejen jako řadový zastupitel, ale také i jako 

dlouholetý místostarosta obce. 

Pan Špňa uvedl, že životní jubileum oslavil i zastupitel pan Políček a pogratuloval mu. 

Paní Mathonová se ptala, zda po opravě točny v Medlově bude i přemístěná autobusová 

zastávka – starosta uvedl, že autobusové zastávky zůstanou tam, kde jsou. 

Paní Süčová uvedla, že do osadního výboru navrhovali 5 členů, zastupitelstvo obce schválilo  

3 členy a jí jako předsedkyni osadního výboru – uvedla, že toto budou akceptovat a chce se 

domluvit jakou formou bude osadní výbor komunikovat se zastupitelstvem obce. Doplnila, že 

osadní výbor se schází vždy před veřejným zasedáním zastupitelstva obce a dále dle potřeby – 

starosta uvedl, že zastupitelstvo obce se svolává většinou jednou za tři měsíce, pokud bude 

cokoliv k řešení může se paní předsedkyně kdykoliv ozvat. 

Paní Mrhálková uvedla, že se domnívá, že občané Medlova jsou nedostatečně informováni  

o dění v obcích a upozorňovala na to, že v zastupitelstvu obce není žádný občan z Medlova, 

přestože kandidovali, uvedla, že paní Derková měla spoustu hlasů a v zastupitelstvo obce není 

– pan Jurčík uvedl, že při sestavování kandidátky obcházel občany Medlova a neměli zájem      

a pokud ano, chtěli být obsazováni na spodní místa na kandidátce – paní Kuciánová upozornila, 

že místa v zastupitelstvu obce jsou obsazována dle zákonu o volbách do zastupitelstev obcí. 

Paní Süčová se ptala, jestli se počítá s tím, že bude zastupitelstvo obce zasedat i v Medlově, 

jako tomu dříve bývalo – starosta uvedl, že vzhledem k tomu, že v Medlově jsou omezené 

prostory, zasedání zastupitelstva obce v Medlově nebude. 
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Paní Mrhálková se v diskuzi opakovaně vracela k uzavření prodejny COOP v Medlově, 

dotazovala se zastupitelů, kdo hlasoval pro koupi nemovitosti, kde obchod byl, jestli nebyly 

finance na koupi nemovitosti, když na opravu WC byly. Upozorňovala, že se občané Medlova 

o uzavření prodejny dověděli na poslední chvíli, dále se dotazovala, proč se v Medlově na 

úřední desce nevyvěšuje zápis ze zasedání zastupitelstva obce. Starosta uvedl, že jak zastupitelé 

hlasovali, je uvedeno v zápise z jednání zastupitelstva obce, který je občanům dostupný a uvedl, 

že úřední deska v Medlově není, proto se tam zápis nevyvěšuje. Doplnil, že v částce 1,9 mil. 

není jen investice na opravu WC v Medlově a je možno částku rozpoložkovat. 

Paní Šumberová se ptala, zda je točna v Medlově v majetku obce – starosta uvedl, že ano. 

Pan Solař se přihlásil do diskuze s podmětem, že by starosta měl podat ruku panu zastupiteli 

Políčkovi, stejně jako to udělal on při vstupu. Starosta se dotázal pana Solaře, zda ví proč se 

vlastně podávají ruce. Pan Solař připustil, že asi ne, načež byl poučen starostou, že se jedná  

o starý zvyk projevu náklonnosti, kdy to byl projev toho, že v rukou nemají dotyční zbraně. 

Pan Grech se ptal, jestli se na budově, kde je sociální zázemí v areálu TJ Medlov, bude 

opravovat i střecha – starosta uvedl, že ano. 

Paní Süčová se ptala na rozmístění kontejnerů, ty jsou nyní posunuty, aby byl lepší výhled do 

cesty, ale považuje umístění za nevhodné a zda má osadní výbor napsat podnět k přemístění 

kontejnerů – starosta uvedl, že pokud se budou kontejnery přemísťovat, je třeba, aby o tom 

jednalo zastupitelstvo obce a schválilo novou obecně závaznou vyhlášku, která toto upravuje. 

Paní Mrhálková upozornila, že v Medlově je spousta dětí a bylo by vhodné vybudovat v areálu 

TJ dětské hřiště, uvedla, že již vloni o tom zastupitelstvo jednalo a hřiště stále není, uvedla 

příklad obec Počenice Tetětice nebo další malé obce, kde dětská hřiště jsou – starosta uvedl, 

že v případě Počenic, kde mají dětské hřiště, nemají základní devítiletou školu, což považuje 

nejen pro děti za důležitější než hřiště. 

Paní Kuciánová upozornila na stav, ve které je v areálu volejbalové hřiště, že by bylo vhodné, 

aby se TJ Medlov o tento majetek starala – starosta doplnil, že přestože hřiště není v majetku 

obce, zaměstnanci obce uklidili prostranství v průběhu srpna, a od té doby nebylo hřiště 

využito.  

Paní Süčová se ptala, jak pokračuje příprava realizace cyklostezky – starosta uvedl, že se stále 

pracuje na vykupování pozemků – pan Grech se ptal, zda je možnost pozemky vyvlastnit – 

starosta uvedl, že i toto je možnost, ale považuje za vhodnější se s vlastníky pozemků domluvit 

na odprodeji, až pokud to nepůjde, zahájit vyvlastnění. Pan zastupitel Sokolínský uvedl jako 

příklad délky možné realizace dopravní stavby obchvat města Přerova. 

Pan Zelinka poděkoval panu starostovi za ochotu a trpělivost, byl překvapený, když do domu 

dostal ochranné pomůcky v době pandemie „koronaviru“. Byl by rád, kdyby se podařilo nějak 

vyřešit fungování prodejny v Medlově. Upozornil, že pro starší občany je to složité, když v místě 

prodejna není. Dále se dotazoval, zda by nebylo možné, než bude cyklostezka, vysypat alespoň 

chodník kolem cesty – starosta poděkoval panu Zelinkovi za dotaz, uvedl, že poděkování za 
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ochranné pomůcky patří celému bývalému zastupitelstvu obce, dále uvedl, že vysypání chodníku 

kolem cesty si nemůže obec dovolit z důvodu toho, že cesta není v majetku obce. 

Paní Mrhálková se ptala, zda cesta od Tomečků po Nádraží je obecní – starosta uvedl, že to 

řešil s náměstkem hejtmana – pozemek je náš, komunikace jejich, obec nebude opravovat 

komunikaci III. třídy ve vlastnictví kraje, obec opravila alespoň přiléhající chodník. 

Opakovaně se paní Mrhálková a Šumberová vracely k uzavření prodejny COOP, upozornily, 

že jsou poskytovány dotace na provoz prodejen na malých obcích – paní Kuciánová upozornila, 

že dotace se týkají obcí do 1000 obyvatel. Uvedla, že jednou z možností v případě potřeby 

nákupu pro obyvatele Medlova, kteří nemají možnost nakupovat jinde, je zapojení občanů 

z Medlova a zaměstnanců obce. 

Pan Solař upozornil na propadenou komunikaci naproti masny, s tím, že závada se hlásila 

v roce 2020 – starosta uvedl, že komunikace se zřejmě propadla při neodborném napojení 

přiléhajících nemovitostí na obecní kanalizaci, oprava je velmi nákladná, proto se vyřešení 

propadlého parkoviště spojí s akcí místa pro přecházení – pro zahájení této akce se čeká na 

rozhodnutím Zlínského kraje – vybudování místa pro přecházení blokuje jeden z našich 

zastupitelů. 

Paní Mrhálková se ptala, zda je pravda, že občané na ul. Hlavní ve Zborovicích měli možnost 

si vybudovat k nemovitostem vjezdy s tím, že část ceny hradila obec – starosta uvedl, že tomu 

tak je, a že tuto možnost měli i občané Medlova při opravách místních komunikací a této 

možnosti využili. 

Paní Kuciánová v souvislosti se zmínkou o rekonstrukci chodníků na ul. Hlavní upozornila, že 

by si občané měli uvědomit, že parkovací zálivy jsou pro obě strany ulice a na problém 

s parkováním na zatravněných plochách, který může policie i pokutovat. 

Paní Šumberová upozornila, že není zvolený předseda sociální komise, jak budou vědět, kdy  

a komu mají chodit gratulovat – starosta uvedl, že data jsou na obecním úřadu dostupná  

a budou na počkání předána. Paní místostarostka uvedla, že jsou osoby s životním jubileem 

uvedeny vždy s předstihem ve Zpravodaji obce. 

Pan Babič se ptal, zda je zájem o parkovací místa na obecních pozemcích, o kterých se jednalo 

na zastupitelstvu obce dříve, doplnil, že s parkovacími místy je problém, ale že také například 

lidé nevyužívají vlastní vjezdy – starosta uvedl, že zájem není, parkování může kontrolovat  

a pokutovat PČR – což nedělá, proto o parkovací místa zřejmě není zájem. 

Pan Zavadil se ptal, zda je možná přidat nějaké večerní autobusové spoje – starosta uvedl, že 

spoje jsou ve správě zlínského kraje, který každý rok zašle k připomínkování jízdní řád – 

přestože obec připomínkuje, nejsou tyto připomínky zapracovány, obává se, že spojů bude spíše 

ubývat než přibývat. 

Pan Solař upozornil, že není kulturní ani sociální komise, bude akce rozsvěcování vánočního 

stromu, zajímá ho, kdo akci zorganizoval – starosta uvedl, že na tom pracovalo několik 

zastupitelů – paní Kuciánová, pan Drobil a další zastupitelé. Komise jsou v kompetenci pana 



ZÁPIS Z II. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 24. LISTOPADU V 2022 V SÁLE SOKOLOVNY 

ZBOROVICE 

 
13/13

  

 

místostarosty, pan zastupitel Vrána uvedl, že o kulturní a sociální komisi se bude jednat a včas 

budou všichni informováni. 

 

11) závěr 

 

Starosta Vítězslav Hanák poděkoval zastupitelům i hostům za účast na II. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, které se uskutečnilo v sále sokolovny Zborovice. Zároveň 

všechny pozval na III. veřejné zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat v měsíci 

prosinci. Součástí zápisu je přiložená příloha č.1 tabulka docházky a hlasování zastupitelů. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 24.11.2022 v 19:40 hodin. 

 

 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       Miloslav Jurčík 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Roman Fiury 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

Martin Vrána 

místostarosta obce 

 


